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    Rijeka,  02.09.2021. 

ZAPISNIK 
S 23. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
23. sjednica VMO Pehlin održana je 30. kolovoza 2021. (ponedjeljak) s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika sa 22. Sjednice:  

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 

 
1. Razno 
Dnevni red je prihvaćen. 

AD 1 
 
1. Predsjednik Ivan Bogdanić pozdravio je nazočne i započeo raspravu vezano uz 

radove po komunalnim prioritetima koji su se odvijali preko ljeta. Upoznao je nazočne 
da se radovi u dvorištu Doma kulture privode kraju, dvorište je izbetonirano, te je 
napravljen novi mali portun za ulaz pješaka i veliki klizni portun. Naglasio je da se 
očekuje i početak radova na proširenju parkinga kod Doma kulture za što je nadležan 
Rijeka promet. Predložio je da se na nogostup kod novog ulaza u Dječji vrtić zatraži 
postavljanje dvoredne ograde na nogostup i izravnavanje nogostupa kako bi se lakše 
ulazilo. Također potrebno je očistiti unutarnje prostorije Doma kulture koje su zbog 
radova zaprljane. 

2. Predsjednik je započeo raspravu vezano uz košnju Pehlina. KD Čistoća još nije 
započela sa drugom košnjom područja Pehlina, te su zelene površine zarasle i pune 
korova. Predložio je da se zatraži hitna košnja područja oko Osnovne škole Pehlin i 
Dječjih vrtića prije početka nastavne godine, a ostalo do 1. listopada 2021. kako bi 
područje bilo uredno za proslavu dana MO Pehlin. Zamjenik Darko Kauzlarić naglasio 
je da se od ove godine kod košnje koristi stroj za košnju što smatra lošim jer se 
površine ne očiste kako treba. Smatra da je na području Pehlina vrlo malo potpuno 
ravnih površina gdje je moguće košnju obaviti strojno. 
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3. Predsjednik je započeo raspravu vezano uz prometnu problematiku na Pehlinu. 

Naglasio je brzinu kojom se automobili kreću kroz naselja, te je uočio na Baretićevu i 
vožnju neregistriranim vozilima. Na rotoru na Baretićevu ponovno su počupani svi 
znakovi i pojedinci se parkiraju u središte rotora što ometa sigurnost prometovanja. 
Članica Radjana Janković naglasila je i da bi trebalo pojačati ophodnje policije  
područjem Romskog naselja na Pehlinu. Također ponovno je ukazala na problem 
nemogućnosti pješaka da koriste nogostup zbog parkiranih automobila, posebno u 
ulici Blažićevo B od dućana Birota prema Dječjem vrtiću Pehlin. Predsjednik smatra 
da se treba inzistirati na postavi dvoredne ograde kako bi se zaštitili pješaci, osobito 
djeca. 

4. Tajnica je pročitala nazočnima elektroničku poštu zaprimljenu 9. srpnja od strane 
Rijeka prometa u kojoj se traži očitovanje Vijeća vezano za dostavljanje dodatnih 
stavaka za utrošak ostatka prioriteta iz 2020. godine. Rijeka promet dostavio je točan 
izračun ostatka sredstava u iznosu od 92.103,63  kn uključivo PDV, te je Vijeće 
ponovno razmatralo isto čime se Zaključak sa 21. Sjednice,  točka Ad1/2 mijenja. 

5. Predsjednik je podsjetio nazočne da se bliži proslava Dana MO Pehlin počekom 
listopada. Programskom aktivnošću planirano je održavanje sportskih turnira, 
Svečane sjednice, kreativna radionice, domjenka, prigodnog kulturnog programa, 
mjerenja tlaka i šećera te predavanja. 

 
 

 
Zaključak: 
 
 

1. Vijeće je informacije primilo na znanje. Kontaktirat će se referenti Rijeka prometa 
kako bi izvidili mogućnost postave ograde i poravnavanja nogostupa. Zatražit će se 
detaljno čišćenje prostorija Doma kulture. 

2. Kontaktirat će se KD Čistoća i Komunalni sustav vezano uz košnju. 
3. Vijeće MO Pehlin obratit će se Ministarstvu unutarnjih poslova, Prometnoj policiji i I. 

policijskoj postaji i zatražiti češće ophodnje područjem Pehlina. Također pisat će se 
Rijeka prometu da se vrate znakovi na rotor na Baretićevu i postave znakovi zabrane 
parkiranja u središte rotora. Također inzistirat će se na postavi dvoredne ograde na 
nogostup od skretanja prema Dječjem vrtiću Pehlin do dućana Birota u Blažićevu 
kako bi se zaštitili pješaci. 

4. Vijeće MO Pehlin ne može u ovom trenutku dostaviti dodatne pozicije za utrošak 
preostalih sredstava iz razloga što većina stavaka prioriteta za ovu godinu još uvijek 
nije započela sa realizacijom ili nije dovršena. Smatraju da će za pojedine stavke biti 
potrebna dodatna sredstva te će tek kada se stavke realiziraju moći odrediti u što 
namijeniti preostala sredstva. 

5. Tajnica MO Pehlin dogovorit će mjerenje tlaka i šećera, te predavanje sa 
predstavnikom MUP za prevenciju u prvom tjednu listopada. Također obavijestit će 
predsjednika Pododbora za kulturu da predloži i dogovori prigodni kulturni program. 
Na slijedećoj sjednici definirat će se detalji proslave. 

 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                            Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                                         Ivan Bogdanić 


